

## 納瑞克·哈克納札恩 / 大提琴



自 2011 年以 22 歲之姿在第十四屆國際柴可夫斯基大賽獲得大提琴首獎和金獎以來，哈克納札恩在他這一輩已名列國際頂尖大提琴家之榜。他已與全球各大樂團合作演出過，並與世界頂尖指揮同台。他也積極展開室內樂與獨奏會，曾於世界各地的知名音樂廳演出，包括阿姆斯特丹皇家大會堂、柏林音樂廳和卡內基音樂廳，並於 2017 年在整個東南亞地區盛大巡迴演出。

哈克納札恩曾獲選 BBC 「新秀藝術家」，目前是維也納音樂廳的「璀璨藝術之星」。《洛杉磯時報》在他 2012 年於洛杉磯愛樂首次亮相時報導：「他對樂器的掌控非同凡響」，絃樂雜誌《The Strad》則形容他「才華洋溢，輝芒耀眼」，《舊金山紀事報》也盛讚「距離卓偉不凡已無毫釐之差」。

### **Narek Hakhnazaryan / Cello**

Since winning the Cello First Prize and Gold Medal at the XIV International Tchaikovsky Competition in 2011 at the age of 22, Narek Hakhnazaryan has established himself internationally as one of the finest cellists of his generation. Hakhnazaryan has performed with most major orchestras across all continents, with many of the world's finest conductors. An eager chamber and recital performer he has also performed in many of the world's recital halls including the Concertgebouw Amsterdam, Berlin Konzerthaus, and Carnegie Hall and in 2017 toured extensively across SE Asia.

Hakhnazaryan is a former BBC New Generation Artist and is currently a Great Talent of the Vienna Konzerthaus. Of his LAPO debut in 2012, the *LA Times* said "His command of the instrument is extraordinary", *The Strad* has described him as "dazzlingly brilliant" and the *San Francisco Chronicle* "nothing short of magnificent."